

Jergens®

The Beautiful Difference. La beauté, différemment.

PRINT / IMPRIMER



SAVE/ÉCONOMISEZ

\$2.50

when you purchase any Jergens® Moisturizer 120mL or larger
à l'achat de tout hydratant quotidien Jergens® en format de 120 ml ou plus.



La beauté, différemment **Jergens.** The Beautiful Difference

CONSUMER: Limit one coupon per purchase on specified product. You pay sales tax. Void if altered, transferred, reproduced or sold. Valid only in Canada. **TO RETAILER:** Kao Brands Canada Inc. will reimburse you the face value of this coupon plus our specified handling fee provided that you accept it from your customer on the purchase of the item specified. Other applications may constitute fraud. Failure to send in, on request, evidence that sufficient stock was purchased in the previous 90 days to cover coupons presented will void coupons. Coupons submitted become our property. Reimbursement will be made only to the retail distributor who redeemed coupon. A reduction in GST/QST/HST payable, where applicable, is included in the coupon face value. For redemption, mail to: Kao Brands Canada Inc., P.O. Box 3000, Saint John, New Brunswick, E2L 4L3. **COUPON EXPIRY DATE: APRIL 30, 2011.**

AU CONSOMMATEUR : Limite de un coupon par achat pour le produit précisé. Vous devez payer les taxes de vente. Ce coupon est nul s'il a été modifié, cédé, copié ou vendu. **AU DÉTAILLANT :** Kao Brands Canada Inc. vous remboursera la valeur nominale de ce coupon plus les frais de manutention spécifiés à condition que vous l'acceptiez de votre client à l'achat du produit précisé. Toute autre demande de remboursement constituerait une fraude. Les coupons seront frappés de nullité si vous ne pouvez pas envoyer, sur demande, une preuve du nombre de produits vendus au cours des 90 jours précédents. Les coupons soumis deviennent notre propriété. Ils seront remboursés uniquement aux détaillants les ayant honorés. Là où il y a lieu, une réduction de la TPS, de la TVQ et de la TWH payables est comprise dans la valeur nominale. Pour obtenir un remboursement, postez ce coupon à : Kao Brands Canada Inc., C.P. 3000, Saint-Jean (Nouveau-Brunswick) E2L 4L3. **L'OFFRE PREND FIN LE 30 AVRIL 2011.**



VISIT WWW.JERGENSBEAUTIFULDIFFERENCE.CA
VISITEZ WWW.JERGENSBEAUTIFULDIFFERENCE.CA/FR

TRY IT AGAIN / ESSAYEZ DE NOUVEAU